



Protokoll – styrelsemöte 2024-10-27.

1. Mötets öppnande

- a. Närvarande:
Torbjörn Askenäs
Bosse Larsson
Stig Nilsson
Jan Skoog
Jan Larsson
Peter Nilsson (suppleant för Irene Svensson)
- b. Till Justerare valdes Peter Nilsson

2. Arbetsbeskrivning ordförande, kassör, sekreterare

- a. Är beskrivningarna bra? Ändringar?
 - Arbetsbeskrivningarna genomgicks och godkändes.

3. Kommande tävlingar – att göra

- a. Se fil "Logistikansvar"
 - Kommande tävlingar gicks igenom.
 - Det beslöts att prata med Hammarö om att eventuellt ansöka om att gemensamt anordna DM par.
- b. Mat på våra tävlingar.
 - Ingen mat till DM 30 +.
- c. Jultävlingarna mat/mackor??
 - Jultävlingen arrangeras med samma pris och upplägg som förra året.
- d. Priser?
 - Gå igenom vilka priser som finns och om man kan få flera priser. Kuponger kan också fungera som priser.
- e. Mellandagsbridge?
 - Anordna Paul Jones-tävling fredag den 27 december. Pris 200 kronor. 40 % av anmälningsavgiften går till priser. Bästa individ, bästa par och bästa lag.

4. Nya tävlingsformer?

- a. Har vi något nytt att prova?
 - En individuell tävling höst och vår.
 - En extra silverturnering diskuterades höst och vår. Men SBF har ändrat villkoren så alla intäkter sponsrar SBF verksamhet.
- b. Priser? Se ovan
- c. Vandringspris? Vårens- sommarens- höstens lirare?
 - Priser till Säsongens klättrare (handikapp).
 - Priser till bästa spelare vår och höst. Kan vara problem att räkna med eller utan handikapp.

5. Mentorssimultan

- a. 23/3-2025 FÖRBUNDETS
 - Skicka intresseanmälan för Mentorssimultan-tävling. En erfaren spelare spelar med en nybörjare med 45 + i handikapp.
- b. Egna mentorstävlingar? Ej diskuterat.

6. Kurserna

- a. 16 går GK A
 - Till våren GK B
- b. 9 går Bättre Spel
 - Fortsätter till våren.
- c. 20 går Bättre Bud & spel
 - Oklart om Jonas kurs fortsätter till våren

7. Att göra i lokalen

- Genomgång av befintlig lista
- Listan gicks igenom. Jan S och Lena O letar efter lämpligt tyg till borden.
- Stig ansvarar för att Routern kommer på plats. Diskuterade dragning av kabel och behovet av en förstärkare.
- Ett nytt internetabonnemang diskuterades, behov av ökat antal GB?
- Genomgång av budlådor.
- Städa i kontoret.
- Kallelse till "städdag" kommer. Torbjörn ansvarar för det.

8. Deltagande i Teamsmöte 23/11

- så får vi spelarna att spela efter kursen
- Torbjörn deltar i SBF:s team-möte om hur man får folk att fortsätta. Krockar med Rallyt!

9. Klubbens framtid

- Har någon funderat över detta och skrivit ned något?
- Kursverksamheten går mycket bra. Många som går på fortsättningskurserna spelat på torsdagarna.
- Ska vi söka nya målgrupper: Barn och ungdom, nyanlända, funktionshandikappade?
- Diskussion om samgående med Solstabridge och Hammarö.
- Ny styrelse i Solstabridge. Men för sammanslagning krävs beslut på årsmöte.
- Kontakta Edsvalla och bridgen på Pensionärernas hus.
- Hålla ögon öppna för en ny lokal. Kontakta kommunen.

10. Övriga frågor

- Ska vi göra ett utskick och höra om fler vill hjälpa till? Det behövs fler till "städgruppen".

11. Nästa möte

- Nästa styrelsemöte, söndagen den 12 januari 2025.

12. Mötets avslutande